
 
 

Z Á P I S N I C A 
 

 
 
 
 

Zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Marhaň, konaného dňa 
21.03.2025 o 18.00 hod. v miestnom kaštieli. 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
Program Obecného zastupiteľstva/ďalej len OZ/ Marhaň 
 
 
 
 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia OZ. 
2. Voľba návrhovej komisie. 
3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho OZ. 

 
 

5. Správa Hlavného kontrolóra obce/ďalej len HKO/ o kontrolnej činnosti za rok 2024. 
6. Názov projektu: Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ Marhaň. Fond na podporu športu, 

Správna rada Fondu na podporu športu-rozhodnutie o poskytnutí finančného príspevku 
pre obec Marhaň.                                                   

 
7. Zásobovanie pitnou vodou – vstup obce Marhaň do Združenia obcí regiónu Čergov – 

Topľa. 
 

8. Dodatok č.1 k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu obcí okresu Bardejov č. 
1/2025SOÚ zo dňa 23.12.2024 

9. Mimoriadna situácia v obci – požiar na rómskej osade 17.12.2024 
10. Investičné akcie: informácia starostu obce. Obnova budovy zdravotné stredisko, 

prístupová cesta a elektr.prípojka RD na Dujave 
11. Kultúrne podujatia na rok 2025 
12. Diskusia 

 
13. Rôzne 

 
14. Záver 

 
 

 
 
 

 
 
 



 
 
 

1. Zasadnutie OZ Obce Marhaň otvoril a viedol starosta obce p. Kuziak Jozef. 
Konštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné, nakoľko sú prítomní 5 poslanci. 
/viď.prezenčná listina./ Zároveň poslancov vyzval, aby po ukončení zastupiteľstva 
neodchádzali, nakoľko bude zasadať krízový štáb. 

 
 

2. Do návrhovej komisie boli navrhnutí: , Ing. Horák Slavomír, Oravec Slavomír 
a Špirlová Beáta 

 
Hlasovanie:   za: 5,  proti: 0,   zdržal sa: 0,  
 
 
 
Poslanci OZ jednomyselne do návrhovej komisie zvolili  Ing.Horáka Slavomíra, 
Oravca Slavomíra a Beátu Špirlovú.  
 

 
 

3. Starosta obce navrhol za zapisovateľa – Františka Šestáka  
a za overovateľov zápisnice – Milana Bakaľára a Slavomíra Oravca 

 
 

4. Kontrola uznesenia – OZ zobralo na vedomie kontrolu uznesenia z posledného 
zasadnutia OZ. 
 
 

5. V piatom bode OZ schvaľovalo plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2025. 
Tento plán tvorí prílohu tejto zápisnice. 
 
Hlasovanie: za 5, proti: 0, zdržal sa: 0 
Poslanci OZ jednomyselne schválili plán kontrolnej činnosti HKO na 1. polrok 2025. 
 
 

6. Názov projektu: Multifunkčné ihrisko v areáli ZŠ Marhaň. Fond na podporu športu, 
Správna rada na podporu športu-rozhodnutie o poskytnutí finančného príspevku pre 
obec Marhaň. Správu zobrali poslanci na vedomie, nakoľko sa o nej hlasovalo už na 
minulom zastupiteľstve. 

 
 

7.  Zásobovanie pitnou vodou – vstup obce Marhaň do Združenia obcí regiónu Čergov-
Topľa.  Hlasovanie: za: 5, proti : 0,  zdržal sa: 0 
Poslanci jednomyselne schváli vstup obce Marhaň do Združenia obcí regiónu Čergov-
Topľa. 
 

 
8.  Dodatok č.1 k zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu obcí okresu Bardejov 

č./2025/SOÚ zo dňa 23.12.2024. Hlasovanie: za: 5,  proti: 0, zdržal sa: 0 
Poslanci jednomyselne schválili Dodatok č.1 o zriadení Spoločného obecného úradu 
obcí okresu Bardejov. 
 

 
 



 
 
 
 

9. V bode 9 bola podaná správa o stave prác na rómskej osade po požiari 
Hlasovanie: za: 5,  proti: 0,  zdržal sa: 0 
Poslanci jednomyselne schválili postup prác po likvidácii požiaru na rómskej osade 
a postupnú obnovu príbytkov pre evakuovaných občanov. Jedná sa o 21 osôb, z toho 9 
detí. 
 
 
 

10.  V desiatom bode informoval starosta obce p. Jozef Kuziak prítomných poslancov 
o investičných akciách v obci. Informácie sa týkali už začatej investície a to obnovy budovy 
a jej prerobenie na zdravotné stredisko. Pravdepodobné ukončenie investície 9-10/2025. 
Druhá informácia sa týkala prístupovej cesty a elektrickej prípojky k RD na Dujave. Obe 
informácie zobrali poslanci na vedomie. 
 

 
 

11. V bode 11 hlasovali poslanci o kultúrnych podujatiach na rok 2025. 
Hlasovanie:  za: 5, proti: 0,  zdržal sa : 0 
Poslanci jednomyselne schválili konanie kultúrnych podujatí na rok 2025 a to 
konkrétne M-Fest, stavanie mája, Deň matiek a Úcta k starším.  

 
 
 

12. V diskusii vystúpili: p.Šamko Vladislav. Navrhol zlegalizovať pozemky pod 
rómskymi obydliami, skrátka vybaviť čísla  popisné. K problému, že rómovia robia 
bordel navrhol len kopírovať úspešné projekty k vyriešeniu tohto problému. Na to 
nadviazala p.Vargová, že by bolo dobre spriechodniť projekt OMAMA. Starosta 
vyhlásil, že túto agendu má na starosti Terénna sociálna pracovníčka Mgr.Fečova 
a doporučil p.Vargovej prebrať problematiku práve s Mgr.Fečovou. p.Šamko navrhol 
aj vytvoriť v obci Komunitné centrum. Ďalej p.Šamko hovoril o tom, že má 
katastrofálny problém s pitnou vodou, že spravil vrty, ale voda je na pitie nevhodná, je 
toxická, nevie ako ďalej pokračovať. Na problémy s vodou v obci reagovali aj 
pp.Ing.Horák a Varadzin František s tým, že Marhaň nemá pitnú vodu preto, že sa 
v minulosti nenašiel vhodný a schopný vrt. P.Varadzin sa pýtal, či nie je možné 
zabezpečiť napr. 2.000 litrovú nádobu s pitnou vodou/starosta-zložitý technický 
problém, ale bude sa to riešiť/, ďalej žiadal poriešiť osvetlenie na ich ulici a upozornil 
aj na problém s prihradzovaním pozemkov/starosta – v jednom prípade nie je 
ukončené dedičské konanie, ale o probléme vie a tak isto je problém aj na katastri/. 
P.Vardzin navrhol tiež spraviť parkovisko na pozemku, kde v minulosti bola predajňa, 
notár a holič. P.Vargová sa informovala, čo je s defibrilátorom/starosta-je to v riešení/, 
upozornila na problém chodníka na ich ulici a problém s hlavným uzáverom 
plynu/starosta-chodník je plánovaný po Hvišča, uzáver plynu bude urgovať 
u plynárov/, vyzvala tiež na upravenie webbovej stránky.  

 
 

13. V rôznom ešte starosta obce informoval o plánovanej úprave ciest okolo ZŠ 
a o výstavbe chodníka na tkzv. Mlynskej ulici. Poslanec  Ing.Slavomír Horák oficiálne 
oznámil že sa vzdáva funkcie v rade školy a zároveň sa opýtal starostu, či má 
vedomosť o tom ako vedenie ZŠ vykonáva BOZP, napr. zápisy o úrazoch. Starosta 
v odpovedi uviedol, že to preverí a nástupca v rade školy sa bude riešiť na najbližšom 
zastupiteľstve. 



 
 

 
14. Na záver starosta obce poďakoval zúčastneným poslancom za  ich zodpovedný prístup 

k ich povinnostiam a zasadnutie Obecného zastupiteľstva ukončil. 
 

 
 
 
 
 
Zapisovateľ:  Šesták František 
 
 
 
Overovatelia: .............................                                                 Starosta obce .......................... 
 
                      .............................. 
         
                      .............................. 
 
V Marhani : ................................................2025 
 
          


